

Grundejerforeningen Stubbegård

Referat af bestyrelsesmøde 22. maj 2016

Deltagere:

Torben D. Jensen

Henrik Kjærbye

Flemming Nielsen

Preben Rasmussen

Leon Mikkelsen

1. Godkendelse af referat fra sidste møde

Referatet blev godkendt uden bemærkninger.

2. Evaluering af generalforsamlingen

Lidt færre deltagere end sidste år, men en god debat og stor spørgelyst – dejligt. Bestyrelsen skal udarbejde en to-do inden næste års generalforsamling, så alle er klar over opgaverne og intet glemmes.

3. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen

Bestyrelsen kunne godkende referatet.

4. Velkommen til nyt bestyrelsesmedlem

Formanden bød velkommen til Leon.

5. Orientering fra formanden

Der udføres belægning på den sidste stamvej i uge 21 (forberedelse) og uge 23 (udlægning af sten).

Fællesforeningen har inviteret til studietur til Marielyst GF 11. juni. De enkelte bestyrelsesmedlemmer står selv for at melde sig til hvis man vil deltage.

Vi har modtaget information fra Lolland Kommune om drænlaget inkl. Regnskab for dette.

Der har været afholdt forårsmøde med kommunens klima, teknik og miljøudvalg. Budskabet var ikke overraskende at kommunen har et budgetunderskud på 100 mio kr. Det påvirker udvalget ved at der skal spares på busdrift og spildevandsplan.

Der blev orienteret om at målerbrønde skal placeres umiddelbart indenfor skel, dette er ikke et problem i Stubbegårdsparken.

Endvidere blev der orienteret om de nye regler for håndtering af kystbeskyttelseslinien, der er ikke noget der påvirker os i grundejerforeningen. Der er kun givet en tilladelse ved Knuthenborg.

Der er ny praksis for gravetilladelse på private fællesveje, der skal fremover søges via Park & Vej.

Der har været afholdt møde i Digelaget. Følgende var af interesse:

- Reglementet er opdateret, bliver lagt på Digelagets hjemmeside når de er klar.
- Der er mangel på sand til udpumpning, der planlægges med udpumpning af sand hvert 6-8 år i stedet for de godt 10 år der er gået siden sidste gang.

6. Orientering fra kasseren

Regnskabet følger budgettet.

Vi har aftalt at skifte til Lollands Bank og har været til møde hos dem. Skiftet gennemføres hurtigst muligt. Henrik står for det videre arbejde.

7. Orientering fra bestyrelsesmedlemmer

Der er flere grunde hvor der henligger afklip mv. Der vil blive rettet henvendelse til de enkelte grundejere for at få bragt forholdene i orden.

Skuret til redskaber er snart færdigt og vil blive stillet op snarest.

8. Kommende aktiviteter

Der skal forberedes til Sankt Hans. Følgende har givet tilsagn om at hjælpe:

- Erik & Jette
- Jan & Karen
- Flemming
- Preben
- Leon
- Torben

Der skal laves bål og rejses telt. Henrik laver indbydelse får Annelise til at sætte den på hjemmesiden. Foreningen giver kaffe og kage, der kan købes øl og vand.

Leon printer sang, 20 stk.

Der bliver afholdt loppemarked 24. juli mellem 10 og 14 på arealet bag ved nr. 107. Hvis man er interesseret i en stand kan formanden kontaktes.

Der vil være besigtigelse af grunde for græsslåning 25. juni.

9. Næste møde

Afholdes 23. juli kl. 16.00 hos Flemming Nielsen

10. Eventuelt

Intet at bemærke

